
  

Referat FAU-møte 06.06.23   
  
Sted:   Tonsenhagen skole, biblioteket   
Tid:   6.juni kl 19.00 – 20.30   
Tilstede:  1blå, 1gul,1grøn, 1rød, 2gul, 2grønn, 3gul, 3grønn, 4a, 4b, 4c,   

6a, 6b, 7b.   
Referent:  Sigrid Elise Naustdal Ilje   
  

1) Rektors halvtime   
Planlegger neste år. Mange annerledes-dager.   
Lese/Skrive  Skolen jobber med å ha skriveprosjekter for trinnene, hvor de vil øve seg på både 

å skrive for hånd og digitalt (touch). Man vil også jobbe med læringsstøtte-apper 
hvor de lærer å bruke digitale skrivefunksjoner. Elevene vil da jobbe med tekster, 
dele sine skriveopplevelser også på tvers av trinnene. I tillegg til skriveprosjekter 
vil det være fokus på å lese bøker/tekster. Biblioteket gjøres litt om og i den 
forbindelse fremheves det at skolen gjerne tar i mot populærlitteratur som 
donasjon til biblioteket.   

Gjenbruk  Forespørsel om FAU kan bidra til henting av skiutstyr som er satt av til skolen , 
det ordnes. Det blir ny runde med sortering av tøy til høsten.    

17.mai   Fornøyd med feiringen, til tross for at det ikke var mange ansatte fra skolen med 
på toget. Fått tilbakemelding om at gjennomføringen fungerte bra. Skolen 
tilstreber å gå i sentrumstoget hvert år.   

Flagg   Rett før 17.mai fikk skolen byttet snor på flaggstangen med hjelp av Oslo Brann- 
og Redningsetat og deres stigebil.   
Skolen heiser Pride-flagg hver morgen i juni.   
  

2) Oppsummering etter 17.mai   
Stort sett fornøyd med gjennomføring   
Sosialgruppa skriver erfaringsnotat ang 17.mai.   
Det kom inn ca 10 200,-  på salg av lodd, trekke fra utgifter på 17.mai (vaktmester + lodd) og 10 
% til FAU. Overskuddet gis som gave til skolen ifbm leirskole dag 5.   

  

3) Trafikk   
Hver tidlig høst ønsker kommunen innspill til små trafikksikringstiltak fra alle skolene, ser på 
mulighetene for utbedring. Trafikkgruppa har til nå fire steder som vil meldes med tilhørende 
forslag til tiltak:   
- Varelevering «nye Kiwi»   
- Krysset ved Kiwi (Selvbyggerveien/Rødbergveien)   
- Krysset Årvollveien 52   
- Starten av Selvbyggerveien   
  

4) Innmeldt sak om solidaritetsdagen   
Det har kommet inn sak med spørsmål om det var for høy pris på aktiviteter/mat/drikke/kjøpe 
håndverk som barna har kjøpt. Dette kan oppleves ekskluderende. Forslag om å «betale etter 
evne». Innspillet tas videre til rektor til diskusjon med de ansatte.  
 
  



5) Info/status alle gruppene   
Trafikk- og sosialgruppa hadde lagt frem. Spørsmål om det skulle se på gruppefordeling vedr 
egen 17.mai-gruppe, dette forslaget følges opp av  FAU til høsten.  
  

6) FAU neste skoleår   
Sittende FAU stiller på første FAU-møte til høsten (september).   
  

7) Eventuelt   
Skolehagen ønsker flere til å bidra til å vanne i juli, se skolehage facebook-gruppe.   
Linkes fra FAU sin side.   
IKT – gruppen møttes for å utarbeide innspill til en ny IKT-strategi for skolen.  

 


